

## Terms and Conditions:

- Offer is valid from 1 July 2024 until 30 September 2024
- Offer is valid at all Kalyan Jewellers stores across the UAE
- To avail the Offer, the customer must make the payment using the Deem Credit Card
- This Offer cannot be clubbed with any other offer, voucher or purchase scheme available at Kalyan Jewellers stores
- Gold coin/gold bar purchases will not be eligible to enter this campaign
- The Offer shall be non-transferable, non-negotiable and non-encashable
- Winners will be selected within 30 days post the campaign period based on the highest spends done at Kalyan Jewellers
- The winners will be contacted by Kalyan Jewellers to collect the Gold coins at the location of purchases
- The products and services offered by Kalyan Jewellers are governed by the Terms of Use prescribed by Kalyan Jewellers and as amended from time to time
- Deem reserves the right in its absolute discretion to amend, supplement, suspend or terminate this Offer or its associated Terms and Conditions without any prior notice. For the avoidance of doubt, the amendment, suspension or termination of this Offer by Deem shall not entitle the eligible Customer or winner to any claim, compensation of loss or damages from Deem
- Deem has the sole right to exclude and/or disqualify any eligible Customer from participating in the Offer at any given time for any reason whatsoever without giving any prior notification to such Customer. Any excluded/disqualified eligible Customer from the Offer shall not, under any circumstances, be compensated by Deem in any event whatsoever
- Deem and Gargash Group employees and staff members are eligible to participate in this campaign
- Deem General Terms & Conditions apply
- Deem shall not be responsible if the quality of goods or services provided by any merchant are not up to the satisfaction of the eligible Customer.
- Any complaints/inquiries by Customers in relation to the Offer will be accepted until 31 October 2024

## الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 1 يوليو 2024 حتى 30 سبتمبر 2024
- يسري العرض في جميع متاجر مجوهرات كاليان في جميع أنحاء الإمارات العربية المتحدة
- للاستفادة من العرض، يجب على العميل إجراء الدفع باستخدام بطاقة ديم الائتمانية
- لا يمكن استخدام هذا العرض مع أي عرض أو قسيمة أو نظام شراء آخر متوفر في متاجر مجوهرات كاليان
- لن تكون مشتريات العملات الذهبية / سبائك الذهب مؤهلة لدخول هذه الحملة
- يجب أن يكون العرض غير قابل للتحويل وغير قابل للتفاوض وغير قابل للاسترداد
- سيتم اختيار الفائزين في غضون 30 يوماً بعد فترة الحملة بناءً على أعلى إنفاق تم إجراؤه في مجوهرات كاليان
- سيتم الاتصال بالفائزين من قبل مجوهرات كاليان لاستلام العملات الذهبية في موقع الشراء
- تخضع المنتجات والخدمات التي تقدمها مجوهرات كاليان لشروط الاستخدام المنصوص عليها من قبل مجوهرات كاليان وبصيغتها المعدلة من وقت لآخر
- تحتفظ ديم بالحق وفقاً لتقديرها المطلق في تعديل أو استكمال أو تعليق أو إنهاء هذا العرض أو الشروط والأحكام المرتبطة به دون أي إشعار مسبق. لتجنب الشك، فإن تعديل أو تعليق أو إنهاء هذا العرض من قبل ديم لا يخول العميل المؤهل أو الفائز أي مطالبة أو تعويض عن الخسارة أو الأضرار من ديم
- يحق لـ «ديم» وحدها استبعاد أي عميل مؤهل من المشاركة في العرض في أي وقت ولأي سبب من الأسباب دون إعطاء أي إشعار مسبق لهذا العميل. لن يتم تعويض أي عميل مؤهل مستبعد / غير مؤهل من العرض، تحت أي ظرف من الظروف، من قبل ديم في أي حال من الأحوال
- يحق لموظفي ديم ومجموعة فرقاش المشاركة في هذه الحملة
- تطبق الشروط والأحكام العامة
- لن تكون ديم مسؤولة إذا كانت جودة السلع أو الخدمات التي يقدمها أي تاجر لا ترقى إلى مستوى العميل المؤهل
- سيتم قبول أي شكاوى / استفسارات من العملاء فيما يتعلق بالعرض حتى 31 أكتوبر 2024